
M Ě S T O  V E L K É  H A M R Y 
ZÁPIS 

 
z 18. zasedání Zastupitelstva města Velké Hamry (dále jen ZM), které se konalo dne  
16. prosince 2021 od 17.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu ve Velkých Hamrech. 
Přítomno 13 členů ZM (paní Žajdlíková a pan Štrojsa se dostavili později v průběhu projednávání 
programu jednání) 
Omluveni: Ilona Sedláčková, Aleš Hloušek   
Zasedání ZM je usnášeníschopné. 
Přítomno 7 občanů města 
 
Pořad jednání: 

1. Zahájení  
 

Zasedání zahájil starosta Ing. Jaroslav Najman, který přivítal přítomné a seznámil je s programem 
jednání. 
 
 1. Zahájení, schválení programu jednání 
 2. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města 
 3. Zpráva o hospodaření za I. - XI. měsíc roku 2021 
 4. IV. rozpočtové opatření rozpočtu města na rok 2021; navýšení dotace pro TJ Velké 

Hamry, rozpočtové opatření DSO Mikroregion Tanvaldsko č. 5 -7 
 5. Návrh rozpočtu města na rok 2022, návrhy rozpočtů škol, poskytnutí dotací v roce 

2022, rozpočet DSO Mikroregion Tanvaldsko na rok 2022 
 6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2023-2027, střednědobý výhled 

rozpočtu DSO Mikroregion Tanvaldsko 
 7. Informace o projektech podpořených z dotací 

• Společné vzdělávání ve Velkých Hamrech 
• Komunitní a sociální práce ve Velkých Hamrech 
• Sociální byty v č.p. 519 Velké Hamry 
• Energetické úspory v domě č.p. 435 Velké Hamry 

 8. Memorandum o spolupráci s Agenturou pro sociální začleňování 
 9. Delegování zástupce obce na valné hromady společnosti SVS a.s. v roce 2022 

10. Nemovitosti 
• bezúplatný převod pozemku p.č. 1836 s budovou č.p. 349 v k.ú. Velké Hamry 

(budova nádraží) a smlouva o zřízení věcného břemene 
• bezúplatný převod pozemku p.č. 5/1 s budovou č.p. 388 v k.ú. Velké Hamry 

(budova sokolovny) 
• prodej části pozemku p.č. 437/1 v k.ú. Bohdalovice 
• nedoporučení prodeje části pozemku p.č. 1797/3 v k.ú. Velké Hamry 
• nedoporučení prodeje části pozemku p.č. 281 a 307 v k.ú. Velké Hamry 

 11. Organizační záležitosti a různé 
• stav vytápění ve Velkých Hamrech 
• plánované investiční akce na rok 2022 
• stanovení úkolů pro kontrolní výbor 

 12. Závěr 
 

Vzhledem k tomu, že se právníci agentury pro sociální začleňování rozhodli, ještě upravit text 
memoranda, pan starosta navrhl bod programu č. 8 neprojednávat. Na pořad jednání bude zařazen, 
až bude připraven finální dokument. Další návrh na doplnění programu nebyl podán. 



Pan starosta navrhl, aby rozprava a hlasování probíhalo ke každému bodu zvlášť. 
 
Návrh usnesení (A1/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo upravený program jednání. Rozprava a hlasování budou 
probíhat ke každému bodu zvlášť. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi: Monika Žajdlíková, David Lejsek 
Zapisovatelkou byla navržena:  Martina Vacková 
 
Návrh usnesení (A2/18/21): 
Zastupitelstvo města určilo ověřovateli zápisu paní Moniku Žajdlíkovou a pana Davida 
Lejska a zapisovatelkou určilo paní Martinu Vackovou. 
 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
 

2. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva města 
 

Zprávu o kontrole plnění usnesení zastupitelstva předložila Ing. Martina Vacková 

Ve zprávě, která byla zaslána zastupitelům, jsou uvedena jednotlivá nevyřízená usnesení 
zastupitelstva od roku 2017. Dále je ve zprávě zaznamenáno, která usnesení byla od minulého 
zasedání zastupitelstva splněna. 

Pan Šefr uvedl, že nechápe, proč Sokolové žádají o dotaci na kotelnu do sokolovny, jak bylo 
projednáno na 86. schůzi rady města, když v programu zastupitelstva je také bod k převedení 
sokolovny do majetku města. 

Dále pan Šefr uvedl, že mu není zcela jasné, kam bude směřovat spolupráce s Agenturou pro 
sociální začleňování v rámci memoranda. 

(pozn. převodu sokolovny a k dotaci na vybudování kotelny je věnován jiný bod programu, 
memorandum bude řešeno, až na následujícím zasedání zastupitelstva) 

Tato zpráva byla předložena pouze jako informace 
 

3. Zpráva o hospodaření za I.-XI. měsíc roku 2021 
 
Se třetím bodem programu seznámil zastupitele pan David Patrman, předseda finančního výboru 
zastupitelstva. 
Zastupitelé byli seznámeni s plněním příjmů a výdajů rozpočtu za I.-XI. měsíc roku 2021 dle tříd 
rozpočtové skladby. Uvedl procentní plnění jednotlivých druhů příjmů a výdajů. 
Pan Patrman dále uvedl, že daňové příjmy jsou o 4.031 tis. Kč vyšší než za stejné období v roce 
2020. 
 
Celkové příjmy za I.-XI. měsíc roku 2021 jsou ve výši 74.646.259,57 Kč, celkové výdaje za stejné 
období jsou ve výši 78.861.086,78 Kč, financování je ve výši 4.214.827,21 Kč. 

Dále pan Patrman uvedl, že z celkové výše dotací, které ke konci roku budou 14.269.418,16 Kč, 
jsou automatické dotace bez přispění města ve výši 2.642.943,- Kč. Rozdíl ve výši 11.626.475,20 
jsou dotace, o které město musí žádat a které město získalo z různých dotačních programů. Získání 
dotací je docela složitá a časově náročná věc. Vzhledem k tomu, že nejsou automatické, je nutné, 
aby město bylo připraveno na včasné podání žádostí. 



Závěrem uvedl, že město v tomto týdnu podalo tři žádosti o dotaci na MMR z Programu podpory a 
rozvoje venkova na opravu komunikací, na rekonstrukci hřiště u školy a na výstavbu hřiště v místě 
bývalé ubytovny. 

 
Tato zpráva byla předložena jako informace pro zastupitele 
 

4. IV. rozpočtové opatření rozpočtu roku 2021; navýšení dotace pro TJ 
Velké Hamry, rozpočtové opatření DSO Mikroregion Tanvaldsko č. 5-7 

 
S tímto bodem programu seznámil zastupitele pan David Patrman a pan starosta. 
 
Zastupitelé byli seznámeni s jednotlivými změnami jak na straně příjmů, tak na straně výdajů. 
Celkové příjmy po IV. rozpočtovém opatření jsou ve výši 81.479.897,62 Kč tj. navýšení o 
3.928.002,98 Kč. Celkové výdaje po IV. rozpočtovém opatření jsou ve výši 88.820.364,61 Kč tj. 
navýšení o 3.321.955,91 Kč. Financování po IV. rozpočtovém opatření je ve výši 7.340.466,99 Kč 
tj. ponížení o 606.047,07 Kč. 
 
Pan starosta doplnil, že k úpravě rozpočtu se vztahují i přijaté dotace. Jedná se o účelovou dotaci 
z Generálního ředitelství HZS, poskytnutou skrze Liberecký kraj ve výši 61.634,- Kč na pokrytí 
výdajů na zásahy a odbornou přípravu JSDHO a na prostředky pro civilní ochranu pro JSDHO 
Hamrska. Dále jde o dotaci na dofinancování pečovatelské služby z Libereckého kraje ve výši 
46.000,- Kč. 
 
V rámci IV. rozpočtového opatření bylo projednáno rozpočtové opatření Krizového fondu města. 
Krizový fond  po rozpočtovém opatření počítá s příjmy ve výši 44.418,61 Kč a výdaji ve výši 
42.915,32 Kč. Konečný zůstatek fondu bude ve výši 1.503,29 Kč. Zde dochází k čerpání fondu na 
nákup respirátorů, rukavic a dezinfekcí, které je nutné pořizovat kvůli nařízením proti šíření 
onemocnění COVID19.  
Dále dochází k rozpočtovému opatření rozpočtu Sociálního fondu města. Sociální fond po 
rozpočtovém opatření počítá s příjmy ve výši 893.290,40 Kč a s výdaji ve výši 663.530,00 Kč. 
Konečný zůstatek fondu bude ve výši 229.760,40 Kč. V rámci opatření dochází k upřesnění čerpání 
fondu. 
 
V rámci IV. rozpočtového opatření bylo dále projednáno 5.-7. rozpočtové opatření rozpočtu 
Mikroregionu Tanvaldsko. 
 
V rámci 5. rozpočtového opatření dochází k navýšení členských příspěvků na protipovodňový 
systém na rok 2021 a zvyšují výdaje na tento protipovodňový systém. Příjmy se zvyšují o 
337.542,69,- Kč, výdaje se zvyšují o 339.542,69 a financování se zvyšuje o 2.000,- Kč. 
V rámci 6. rozpočtového opatření dochází k nárůstu příjmů o 326.488,40 Kč o zálohu z MPSV na 
projekt střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb. Výdeje se zvyšují o 383.237,40 Kč a 
financování se zvyšuje o 56.749,- Kč. 
V rámci 7. rozpočtového opatření dochází k nárůstu výdajů ve výši 36.969,55 Kč na fujitsu 
lifebook a doplatek služby Utility Report. Financování se zvyšuje o 36.969,55 Kč. 
 
Na závěr tohoto bodu jednání byl projednán návrh zvýšení dotace pro TJ Velké Hamry v roce 
2021. Jedná se o částku ve výši 171.441,- Kč. Jedná se o částku na skutečné výdaje TJ na údržbu 
tréninkového fotbalového hřiště UMT 3G ve výši 116.886,- Kč a o částku ve výši 54.555,- Kč, která 
dorovná skutečné výdaje TJ nad rámec již poskytnuté dotace na generální údržbu víceúčelového 
hřiště. 
 



Usnesení (A3/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo přijetí dotace z Generálního ředitelství HZS ve výši 61.634,- Kč 
na pokrytí výdajů na zásahy a odbornou přípravu JSDHO a na prostředky pro civilní 
ochranu pro JSDHO Hamrska. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 

Usnesení (A4/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo přijetí dotace z Libereckého kraje ve výši 46.000,- Kč na 
dofinancování pečovatelské služby. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 
Usnesení (A5/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo I. rozpočtové opatření rozpočtu Krizového fondu. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
Usnesení (A6/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo I. rozpočtové opatření rozpočtu Sociálního fondu. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3 (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A7/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo 5., 6. a 7. rozpočtové opatření rozpočtu DSO Mikroregion 
Tanvaldsko . 
Výsledek hlasování: Pro 11, Proti 0, Zdržel se 2 (p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A8/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
roku 2021 Tělovýchovné jednotě Velké Hamry z.s., se sídlem č.p. 550 Velké Hamry, IČ 
16389298 o 171.441,- Kč na dofinancování skutečných výdajů na generální údržbu 
víceúčelového hřiště (54.555,- Kč) a na profinancování skutečných výdajů na údržbu 
tréninkového hřiště UMT 3G (116.886,- Kč. Zastupitelstvo města schválilo dodatek č. 1 ke 
smlouvě o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
Usnesení (A9/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo IV. rozpočtové opatření rozpočtu roku 2021, které oproti 
schválenému rozpočtu po III. rozpo čtovém opatření vykazuje navýšení příjmů o 3.928.002,98 
Kč, navýšení výdajů o 3.321.955,91 Kč. Financování se snižuje o 606.047,07 Kč. Celkové 
příjmy rozpočtu po IV. rozpočtovém opatření rozpočtu jsou tedy ve výši 81.479.897,62 Kč, 
celkové výdaje rozpočtu po IV. rozpočtovém opatření rozpočtu jsou ve výši 88.820.364,61 Kč, 
financování je ve výši 7.340.466,99 Kč. Změna rozpočtu je schválena dle tříd rozpočtové 
skladby. 

Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 1 (p. Štrojsa), Zdržel se 2 (p. Žajdlíková, p. Šefr) 
 
 
 
 
 
 
 
 



5. Návrh rozpočtu města na rok 2022, návrhy rozpočtů škol, poskytnutí 
dotací v roce 2022, rozpočet DSO Mikroregion Tanvaldsko na rok 2022 

 
S tímto bodem seznámil zastupitele p. David Patrman a p. starosta. 
Pan Patrman uvedl navržené příjmy i výdaje rozpočtu roku 2022 dle tříd rozpočtové skladby. 
Rozpočet je navržen jako vyrovnaný. Celkové příjmy i výdaje rozpočtu roku 2022 jsou ve výši 
78.874.996,67 Kč, s financováním to je částka 75.990.187,07 Kč. Pan Patrman zastupitelům 
vysvětlil obsah jednotlivých tříd rozpočtové skladby. 
 

Pan starosta doplnil, že s návrhem rozpočtu města také souvisí návrhy rozpočtů fondů na rok 
2022. 
 
Návrh rozpočtu sociálního fondu: 
Počáteční stav k 1.1.2022 –   229.760,40 Kč 
Celkový příděl z rozpočtu –   600.000,00 Kč 
Splátky půjček zaměstnanců –    70.000,00 Kč 
Zdroje celkem –    899.760,40 Kč 
Příspěvek na stravování –   600.000,00 Kč 
Půjčky zaměstnancům –     90.000,00 Kč 
Odměny a dary –               0,00 Kč 
Příspěvek na „ošatné“-    14.000,00 Kč 
Příspěvek na penzijní připojištění -   95.000,00 Kč 
Ostatní –         2.000,00 Kč 
Výdaje celkem –    801.000,00 Kč 
 
Návrh rozpočtu Fondu rekonstrukcí a oprav: 
Počáteční stav k 1.1.2022 –     97.597,35 Kč 
Příděl z rozpočtu (10% z nájmů) –  570.000,00 Kč 
Zdroje celkem –    667.597,35 Kč 
Výdaje z FRO (rekonstrukce) –             0,00 Kč 
 
Návrh rozpočtu Krizového fondu: 
Počáteční stav k 1.1.2022 –                1.503,29 Kč 
Příspěvek z rozpočtu –   10.000,00 Kč 
Zdroje celkem –               11.503,29 Kč 
Výdaje fondu –             0,00 Kč 

 

V rámci tohoto bodu byly dále projednány návrhy rozpočtů škol na rok 2022. 

Mateřská škola Velké Hamry počítá s celkovými náklady ve výši 760 tis. Kč, příjmy z úplaty na 
vzdělávání jsou ve výši 110 tis. Kč. Požadavek na výši příspěvku od zřizovatele je ve výši 650 tis. 
Kč. 

Základní škola a Mateřská škola Velké Hamry počítá s celkovými náklady na provoz ve výši 
2.824,240,00 tis. Kč a dále s náklady na projekt Společné vzdělávání ve výši 3.013 tis. Kč. Škola 
bude podávat žádost o dotaci ve výši 437 tis. Kč a Liberecký kraj na preventivní program.  

 

Zastupitelé dále projednali rozpočet DSO Mikroregion Tanvaldsko na rok 2022. 

Celkové příjmy rozpočtu mikroregionu na rok 2022 jsou ve výši 4.730.491,00 Kč, celkové výdaje 
jsou také ve výši 4.730.491,00 Kč. Rozpočet na rok 2022 je vyrovnaný. 



Dále byly projednány tři žádosti o poskytnutí dotace na rok 2022.  
Jedná se o žádost o dotaci podanou TJ Velké Hamry, TJ Sokol VH I a TJ Sokol VH II. 
 
Žádost TJ Velké Hamry z.s. (fotbalisté) o celkovou dotaci ve výši 610.000,- Kč. Z toho 230.000,- 
Kč na údržbu sportovního areálu, 130.000,- Kč na pokrytí spotřeb energií, 250.000,- Kč na 
sportovní činnosti příjemce a 1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech na 
letní soustředění. 
 
Žádost TJ Sokol Velké Hamry I o celkovou neinvestiční dotaci ve výši 147.000,- Kč + 1.000,- na 
jedno dítě s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění. Částka 97.000,- Kč 
bude účelově vázaná na činnost lyžařského oddílu a 50.000,- Kč na ostatní sportovní činnost 
příjemce. 
 
TJ Sokol Velké Hamry I dále žádá o investiční dotaci na vybudování plynové přípojky do budovy 
sokolovny č.p. 388 a na vybudování plynové kotelny a úpravu rozvodů tepla v objektu. Podle 
předběžných cenových nabídek by náklady měly být do 500 tis. Kč. Dotace by tedy byla poskytnuta 
do výše 500 tis. Kč. Pokud by náklady byly nižší, poskytne se dotace v této nižší částce. Vzhledem 
k tomu, že Sokol má záměr budovu i s pozemkem bezúplatně darovat městu, tak by se tato investice 
v budoucnu vrátila městu. Vytápění sokolovny je třeba řešit nyní, protože jsou s vytápěním 
problémy. Převod budovy se uskuteční tak za půl roku. Vytápění je tak nutné řešit již před nabytím 
budovy do majetku města. 
 

Žádost TJ Sokol Velké Hamry II  o celkovou dotaci ve výši 130.000,- Kč. Rada doporučuje žádosti 
vyhovět bez konkrétních úprav účelovosti. Celá dotace by byla určena na tělovýchovnou a 
sportovní činnost příjemce. 
 

Diskuze: 

Pan Šefr se dotázal, z jakých zdrojů bude dána dotace pro TJ Velké Hamry. Pan Šefr dále uvedl, že 
z materiálů, které obdržel do červnového zastupitelstva má za to, že se používají finance z fondu 
sociálního začleňování. 

Pan Najman uvedl, že dotace se hradí z vlastních zdrojů rozpočtu města a nikoli z dotačních peněz 
na sociální začleňování. 

Paní Vacková uvedla, že dotace v rámci sociálního začleňování a s tím související výdaje se účtují 
pod účelovým znakem a nelze je použít na jiný účel. Paní Vacková uvedla, že prověří podklady, o 
kterých p. Šefr mluví, a zašle zastupitelům vysvětlení. 

Pan Štrojsa chtěl vědět, proč není kotelna do sokolovny také zadarmo.  

Pan Patrman uvedl, že sokolovna není objektem města a proto kotelna není také zadarmo. Pan 
Najman doplnil, že sokolovna je a byla v majetku Sokola a na něho se podmínky smlouvy na 
dodávky tepla nevztahují. Není možné to dodatečně dávat do režimu smlouvy, kterou má město. 

Pan Šefr se dotázal, z jakého podnětu došlo k rozhodnutí vedení TJ Sokol Velké Hamry I o odpojení 
od CZT. 

Paní Pospíšilová uvedla, že je nikdo nepřemlouval. Současné topení je nedostatečné. 

 

Usnesení (A10/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Mateřské školy Velké Hamry I. 621, příspěvkové 
organizace pro rok 2022. 
Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se 1 (p. Štrojsa) 



Usnesení (A11/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Základní školy a Mateřské škola Velké Hamry, 
příspěvkové organizace pro rok 2022. 
Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se 1 (p. Štrojsa) 

 

Usnesení (A12/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Mikroregionu Tanvaldsko na rok 2022. Celkové 
příjmy jsou ve výši 4.730.491,00 Kč, celkové výdaje jsou ve výši 4.730.491,00 Kč. 
Výsledek hlasování: Pro 11, Proti 0, Zdržel se 2 (p. Štrojsa, p. Šefr) 

 

Usnesení (A13/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Sociálního fondu v roce 2022. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 1 (p. Štrojsa), Zdržel se 2 (p. Žajdlíková, p. Šefr) 

 

Usnesení (A14/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Fondu rekonstrukcí a oprav v roce 2022. 
Výsledek hlasování: Pro 11, Proti 0, Zdržel se 2 (p. Štrojsa, p. Šefr) 

 

Usnesení (A15/18/21): 

Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Krizového fondu v roce 2022. 
Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se 1 (p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A16/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
Tělovýchovné jednotě Velké Hamry z.s., se sídlem č.p. 550 Velké Hamry, IČ 16389298 ve výši 
610.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2022 a ve výši 1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým 
pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění dětí. Zastupitelstvo města schválilo 
smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se 1 (p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A17/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry I, se sídlem č.p. 388 Velké Hamry, IČ 60252871 ve 
výši 147.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2022 a ve výši 1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým 
pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění dětí. Zastupitelstvo města schválilo 
smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
Usnesení (A18/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální investiční dotace z rozpočtu města 
Velké Hamry Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry I, se sídlem č.p. 388 Velké Hamry, IČ 
60252871 do výše 500.000,00 Kč na vybudování plynové přípojky do budovy č.p. 388 a na 
vybudování kotelny a úpravu rozvodů tepla v tomto objektu. Zastupitelstvo města schválilo 
smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 1 (p. Štroja), Zdržel se 2 (p. Žajdlíková, p. Šefr) 
 



Usnesení (A19/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké Hamry 
Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry II - Hamrska, se sídlem č.p. 276 Velké Hamry, IČ 
60252529 ve výši 130.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2022. Zastupitelstvo města 
schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 

 

Usnesení (A20/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo vyrovnaný rozpočet města Velké Hamry na rok 2022. Celkové 
příjmy jsou ve výši 74.874.996,67 Kč, s financováním to je částka 75.990.187,07 Kč. Celkové 
výdaje jsou také ve výši 74.874.996,67 Kč, s financováním to je částka 75.990.187,07 Kč. 
Rozpočet je schválen dle tříd rozpočtové skladby. 

Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 1 (p. Štrojsa), Zdržel se 2 (p. Žajdlíková, p. Šefr) 
 

6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2023-2027; 
střednědobý výhled rozpočtu DSO Mikroregion Tanvaldsko 

 
S šestým bodem seznámil zastupitele p. Patrman a pan starosta. 
 
Pan Patrman uvedl, výhled příjmů a výdajů v jednotlivých letech dle tříd rozpočtové skladby. 
 
Pan starosta seznámil zastupitele s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu DSO Mikroregion 
Tanvaldsko na období 2023-2024. Uvedl, jaké se ve výhledu očekávají příspěvky obcí do 
Mikroregionu, a informoval o jednotlivých druzích výdajů v rámci výhledu. 
 

Usnesení (A21/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2023 – 2027. 

Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3 (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 
 

Usnesení (A22/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo střednědobý výhled rozpočtu DSO Mikroregion Tanvaldsko na 
roky 2023-2024. 

Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3 (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
 

7. Informace o projektech podpořených z dotací 
 
Se sedmým bodem seznámila zastupitele paní tajemnice. 
 
Komunitní a sociální práce ve Velkých Hamrech 
Komunitní a sociální práci realizujeme ve Velkých Hamrech od 1.1.2020 do 31.12.2022. V rámci 
této činnosti v obci působí pod dohledem sociálního pracovníka dva komunitní pracovníci. 
Komunitní pracovníci plánují a zajišťují aktivity v klubovně především pro děti. V době uzavření 
škol se komunitní pracovníci podíleli na přípravě prostor a pomůcek pro individuální vzdělávání 
v klubovně. Komunitní pracovníci pomáhají zájemcům při komunikaci s různými institucemi, 
odkazují v případě potřeby na jiné orgány a instituce. 
Činnost komunitního centra je podpořena z dotace MPSV a EU v rámci Operačního programu 
zaměstnanost. Za dobu realizace projektu se jedná o dotaci ve výši 2.587.800,- Kč. Většina financí 



jde na platy komunitních pracovníků, část je na nákup materiálu pro zdravotní osvětu a část je na 
vzdělávání komunitních pracovníků. 
 
Společné vzdělávání ve Velkých Hamrech II 
Jedná se o projekt, který současně realizuje město, základní škola a mateřská škola v období od 
1.8.2020 do 31.12.2022. Město realizuje především činnost klubovny, kde čtyři dny v týdnu probíhá 
příprava předškolních dětí a kde se konají tématické akce pro zapojení rodičů do aktivit s dětmi. 
Aktivity v klubovně zajišťuje řešitel neformálního vzdělávání s podporou terénní pracovnice. 
V rámci školky je podpořen rozvoj dětí v programu Maxík. Jde o přípravu především předškoláků 
na nástup do školy. Dále se díky podpoře projektu rozvíjí celoškolkový vzdělávací program 
projektového vyučování. 
V rámci školy jde především o zajištění doučování a kroužků pro žáky ze školy. Dále jde o 
kariérové poradenství, návštěvu jiných škol, zajištění workshopů pro rodiče, hospitací a zvyšování 
profesních kompetencí pedagogů. 
Projekt podpořilo MŠMT a EU dotací ve výši 9.858.895,46 Kč. Podstatnou část tvoří dotace na 
platy pedagogů a také materiálové zajištění aktivit. 
 
Sociální byty v č.p. 519 Velké Hamry 
Během roku 2021 proběhla rekonstrukce objektu č.p. 519 Velké Hamry. Rekonstrukce je již 
dokončená a stavba byla předána městu. Jedná se o třetí dům na konci Hamrů vlevo u hlavní 
komunikace směrem na Tanvald. V budově vznikly tři nové byty určené především pro rodiče 
samoživitele. Rada města již rozhodla o přidělení dvou z těchto bytů. Nájemníci by se měli 
nastěhovat začátkem ledna 2022. 
Veřejnou zakázku na realizaci díla vyhrála společnosti SIZ s.r.o. z Velkých Hamrů. Celkové náklady 
byly ve výši 9.081.612,41 Kč. Žádné vícenáklady nevznikly. Na akci se podařilo získat dotaci 
z Evropské unie, Integrovaného regionálního operačního programu a z Ministerstva pro místní 
rozvoj v celkové výši 4.750.000,- Kč. Vzhledem k tomu, že se jedná o ex post financování, tak 
finanční prostředky budou zaslány na účet města po předložení závěrečné žádosti o platbu cca 
v polovině roku 2022. 
 
Na rok 2022 byla podána opakovaná žádost na MMR na financování rekonstrukce hřiště u školy. 
Celkové náklady se předpokládají ve výši cca 11 mil. Kč. Na akci byla podána žádost o dotaci ve 
výši 5 mil. Kč na Ministerstvo pro místní rozvoj do programu Podpory obnovy a rozvoje venkova. 
Dále byla podána žádost také na MMR na výstavbu kombinovaného hřiště (workout, parkour, 
skate) v místě po demolici ubytovny. Celkové náklady se předpokládají ve výši 2.269.000,- Kč, 
dotace by mohla být ve výši 1.753.000,- Kč. Třetí žádostí je žádost také na MMR v rámci stejného 
dotačního programu o dotaci na rekonstrukci místních komunikací. 
V průběhu dubna 2022 by měli být zveřejněny výsledky. Bohužel u národních titulů je velký převis 
žádostí nad alokací finančních prostředků. 
 
Pan starosta ještě doplnil, že letos byla podána žádost na výstavbu fotovoltaiky a rekuperaci 
v základní škole. Po novém roce by mělo být jasné, zda město dotaci obdrží či nikoliv. 
 
Tato zpráva byla předložena jako informace pro zastupitele. 
 

 
9. Delegování zástupce obce na valné hromady společnosti SVS a.s. v roce 

2022 
 
S devátým bodem seznámil zastupitele pan starosta. 
Pan starosta se dotázal, zda by některý ze zastupitelů neměl zájem o to být delegován jako zástupce 



města Velké Hamry na valné hromady SVS a.s. v roce 2022. Žádný ze zastupitelů neprojevil zájem 
o delegování. Pan starosta tedy navrhl delegovat svoji osobu. 
 
Usnesení (A23/18/21): 

Zastupitelstvo města rozhodlo ve smyslu ustanovení §84 odst. 2 písm. f)  zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, o delegaci pana Ing. J. N., nar. 
xx.xx.xxxx k jednání na valných hromadách společnosti Severočeská vodárenská společnost 
a.s., IČ: 49099469, se sídlem Teplice, Přítkovská 1689, PSČ 415 50, konaných v období od 
1.1.2022 do 31.12.2022, kdy pan Ing. J. N. je na základě této delegace oprávněn k účasti na 
jednání a hlasování jménem obce Velké Hamry na všech valných hromadách výše uvedené 
společnosti. 

Výsledek hlasování: Pro 11, Proti 0, Zdržel se 2 (p. Najman, p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A24/18/21): 

Zastupitelstvo města ukládá panu Ing. J. N., aby se zúčastnil předmětných valných hromad 
společnosti SVS a.s. v roce 2022 a jednal na těchto valných hromadách v zájmu obce Velké 
Hamry.  

Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se 1 (p. Štrojsa) 
 
 

10. Nemovitosti 
 
S desátým bodem seznámil zastupitele pan Pelc a pan starosta. 
 
1/    Prodej pozemků 
 
Prodej části pozemku p.č. 437/1 v k.ú. Bohdalovice, o velikosti dle zákresu v mapce, manželům L. 
a J. V., Ch. H.. Žadatelé jsou vlastníky přilehlého objektu č.p. 588 a 589. Rada doporučuje 
zastupitelstvu města prodat tuto část pozemku za cenu 450,- Kč/m2. Cena obvyklá je stanovena dle 
znaleckého posudku ve výši 300,- Kč/m2. Geometrický plán na oddělení části pozemku bude 
vyhotoven po schválení prodeje.    
 
Usnesení (A25/18/21): 
Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část pozemku p.č. 437/1 v k.ú. Bohdalovice, L. a J. V., V. 
H., za kupní cenu 450,- Kč/m2. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 
2/    Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva a smlouva o zřízení VB    
 
Správa železnic, státní organizace zaslala městu ke schválení Smlouvu o bezúplatném převodu 
vlastnického práva k nemovitým věcem – pozemku p.č. 1836, jehož součástí je budova č.p. 349 
(objekt bývalé výpravní budovy) v k.ú. Velké Hamry, včetně jeho součástí a příslušenství, tj. 
zejména příslušenství umístěného na pozemku p.č. 71/8 v k.ú. Velké Hamry v podobě vodovodní 
přípojky, kanalizační přípojky a odpadní jímky. Dotčenou smlouvou se také zřizuje věcné břemeno 
práva užívání části budovy jako čekárny pro cestující veřejnost s místem pro vyvěšení informačních 
tabulí pro cestující veřejnost jak v čekárně, tak na vnější části budovy a dále právo umístění 
rozvodné skříně včetně přípojky vedené z této rozvodné skříně pro zařízení Správy železnic, včetně 
práva přístupu za účelem provozování, údržby, opravy a rekonstrukce přípojky a práva provádět na 
přípojce úpravy za účelem její modernizace. Rozsah daných služebností ve prospěch Správy 
železnic vymezen geometrickými plány (v příloze).  



 
Pan Šefr se dotázal, čím se v budově nádraží bude vytápět. Pan Najman uvedl, že pravděpodobně 
plynem, protože plynovod vede kolem domu. Pan Šefr dále chtěl vědět, zda město bude hradit 
náklady na kotelnu. Pan starosta uvedl, že bude, protože v době soutěžení tepla, tato budova nebyla 
v majetku města. 
 
Usnesení (A26/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo přijetí daru a schválilo Smlouvu o bezúplatném převodu 
vlastnického práva k nemovitým věcem p.č. 1836 v k.ú. Velké Hamry, jehož součástí je budova 
č.p. 349 (objekt bývalé výpravní budovy) a smlouvu o zřízení věcného břemene se Správou 
železnic, státní organizací. 
Výsledek hlasování: Pro 11, Proti 0, Zdržel se 2 (p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
3/  Bezúplatný převod pozemků a budovy od TJ Sokol 
 
Návrh na bezúplatný převod pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Velké Hamry včetně budovy sokolovny čp. 
388 od TJ Sokol Velké Hamry a návrh na bezúplatný převod pozemku p.č. 6/1 v k.ú. Velké Hamry 
(louka pod sokolovnou) také od TJ Sokol Velké Hamry. 
Podmínkou bezúplatného převodu je schválení záměru města na získání dotací či grantů na 
rekonstrukce či opravy budovy, schválení záměru města na využití nemovitostí ve prospěch 
sokolského subjektu po darování městu a zřízení bezúplatného práva odpovídajícímu věcnému 
břemeni podléhající vkladu do katastru nemovitostí. 
Rada doporučuje schválit nabytí těchto nemovitostí s uvedenými podmínkami. 
 
Pan Šefr uvedl, že Sokolové by sokolovnu nikdy nedarovali, pokud by se neřešilo odpojení od CZT 
a nelíbí se mu, že se to řeší v této souvislosti. 
Pan starosta informoval, že se se Sokolem převod sokolovny řeší už cca 5 let. Dále uvedl, že je to 
pouze časová souhra náhod. Sokolové dostali informaci, že CZT má malý výkon a nebudou tedy 
sokolovnu dále vytápět. Oproti tomu se se Sokolem se intenzivně jedná pět let a teprve letos se 
kvůli neutěšenému stavu financí v obci Sokolské rozhodli, sokolovnu městu převést. Dodali 
k převodu podmínky, bez kterých převod nelze provést. 
Pan Pala doplnil, že ČOS je v takovém stavu, že nejsou schopni udržovat své nemovitosti. Je velmi 
rád, že obec sokolovnu převezme a bude se o ni starat. Dále doplnil, že nebýt města, tak by Sokol 
na Hamrskách nemohl vůbec fungovat. 
 
Usnesení (A27/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo bezúplatné nabytí pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Velké Hamry včetně 
budovy čp. 388 se závazkem, že funkční nemovitosti budou trvale zachovány pro využití 
v oblasti sportu v souladu s §6 zákona č. 115/2001 Sb., o podpoře sportu, v platném znění a na 
darovaných nemovitostech bude zřízeno bezúplatné právo odpovídající věcnému břemeni 
podléhajícímu vkladu do katastru nemovitostí. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3 (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A28/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo bezúplatné nabytí pozemku p.č. 6/1 v k.ú. Velké Hamry se 
závazkem, že funkční nemovitosti budou trvale zachovány pro využití v oblasti sportu 
v souladu s §6 zákona č. 115/2001 Sb., o podpoře sportu, v platném znění a na darované 
nemovitosti bude zřízeno bezúplatné právo odpovídajícímu věcnému břemeni podléhajícímu 
vkladu do katastru nemovitostí. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 1 (p. Štrojsa), Zdržel se 2  (p. Žajdlíková, p. Šefr) 
 
 



Usnesení (A29/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo záměr získat dotace či granty na rekonstrukci či opravu 
budovy č.p. 388 v případě jejího nabytí do vlastnictví města. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3  (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
Usnesení (A30/18/21): 
Zastupitelstvo města schválilo záměr využití pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Velké Hamry včetně 
budovy č.p. 388 a pozemku p.č. 6/1 v k.ú. Velké Hamry ve prospěch sokolského subjektu na 
dobu po darování v případě jejího nabytí do vlastnictví města. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3  (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 
 
4/  Koupě pozemků pod komunikacemi 
 
Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových městu sdělil celkovou kupní cenu za pozemky 
p.č. 1550/1, 1562, 1569, 1974/4 a 1974/6 v k.ú. Velké Hamry ve výši 223 330,- Kč. Celková 
výměra pozemků činí 1179 m2. Kupní cena za 1 m2 číní 189,- Kč/m2.  Jedná se o pozemky pod 
komunikacemi na Hamrskách, mapa pozemků v příloze. 
 
Usnesení (A31/18/21): 
Zastupitelstvo města rozhodlo koupit pozemky p.č. 1550/1, p.č. 1562, p.č. 1569, p.č. 1974/4 a 
p.č. 1974/6 v k.ú. Velké Hamry za celkovou kupní cenu 223 330,- Kč od Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových. 
Výsledek hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se 1  (p. Štrojsa) 
 
5/  Nedoporučení prodeje části pozemku 
 

• Žádost pana V. L., V. H. o koupi části p.p.č. 1797/3 o výměře cca 7 m2 z důvodu přístupu ke 
svému rodinnému domu. Rada města nedoporučuje zastupitelstvu prodat tuto část pozemku, 
ale doporučuje na pozemku zřídit služebnost chůze a jízdy pro žadatele. 
Unesení (A32/18/21): 
Zastupitelstvo města rozhodlo neprodávat část pozemku p.č. 1797/3 v k.ú. Velké 
Hamry. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3  (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 

 

• Žádost pana M. T. o koupi části p.p.č. 281 a 307 v k.ú. Velké Hamry z důvodu možnosti 
zajištění vstupu do domu. Rada města nedoporučuje prodej částí těchto pozemků z důvodu 
údržby komunikace a možnosti využití těchto parcel například pro vedení sítí. Rada 
doporučuje zřídit ve prospěch žadatele služebnost chůze. 
Usnesení (A33/18/21): 
Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat části p.p.č. 281 a 307 v k.ú. Velké Hamry. 
Výsledek hlasování: Pro 10, Proti 0, Zdržel se 3  (p. Žajdlíková, p. Šefr, p. Štrojsa) 

 
 

11. Organizační záležitosti a různé 
 

• Záměr na podání žádosti o příspěvek na SFDI 
Pan starosta uvedl, že je záměrem podat žádost o příspěvek financovaný ze Státního fondu 
dopravní infrastruktury na vybudování přechodu a úpravu nástupní plochy u zastávek na 
náměstí ve Velkých Hamrech. 
 
 



Usnesení (A34/18/21): 
Zastupitelstvo města rozhodlo podat žádost o finanční příspěvek na SFDI na akci 
„Velké Hamry – přechod pro chodce na náměstí včetně souvisejících úprav“. 
Výsledek hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdržel se 0 
 

• Stav vytápění ve Velkých Hamrech 
Pan starosta uvedl, že smlouva s GasNet služby je konečně s ročním zpožděním naplněna a 
veškeré objekty města již nejsou napojeny na CTZ. Kdyby SBD Špičák dodržel dohodu a 
napojil také své objekty na sídlišti, tak by cena za 1 GJ tepla byla 575,- Kč s DPH. Kvůli 
tomu, že od smlouvy odstoupili, tak cena je v současné době 714,- Kč s DPH. Tyto ceny 
jsou jasně deklarovány GasNet Službami. V březnu zaslali v této věci na město dopis, který 
jsme přeposílali všem zastupitelům. Plynem se vytápí ve všech objektech města kromě tří 
objektů u hlavní komunikace, kde jsou umístěny elektrokotle. Také je plynofikován domov 
důchodců. Zde bylo zpoždění pouze měsíc oproti plánu. Pan starosta dále uvedl, že ostatní 
objekty (ne ty v majetku města) u hlavní komunikace zůstávají na CZT. Podle informací, 
které máme, je Golem Velké Hamry v insolvenci a dodávku tepla zajišťuje firma Energie 
Maščov. Nic písemně ale nemáme. 
 
Pan Štrojsa uvedl, že cena ve výši 575,- Kč/GJ není pravdivá, protože město se zavázalo 
odebrat 10 tis. GJ a to nedodrží. Cena tedy bude 800,- Kč. Z tepelných čerpadel bude cena 
také 840,- Kč. Když by se město neodpojilo, tak by byla cena 450,- Kč. Policie trestně stíhá 
několik lidí. Proti tomu se pan starosta ohradil, že to není pravda. Pan starosta uvedl, že 
z firmy Golem bylo vytunelováno 45 mil. Kč. Je to potvrzeno insolvenčním soudem. Pan 
Štrojsa k tomu uvedl, že investoval 25 mil. do rozvoje CZT a že má dluhy jen 16 mil. Kč. 
 
Jedna občanka se zeptala, zda město neví, komu mají platit za teplo z CZT. Nic nevědí, stále 
ještě mají smlouvu s firmou CZT, která již nevytápí. Protože měli z CZT velmi nízkou 
teplotu, začali vytápět vlastním kotlem. Pan starosta slíbil, že zašle kontakt na osobu, která 
zodpovídá za dodávky tepla. 
 
Pan Šefr uvedl, že je škoda, že se město nedohodlo z CZT na pokračování vytápění 
v objektech podél hlavní komunikace. Do 8.12. se topilo z CZT a nebyl s teplem žádný 
problém. Na minulých setkáních bylo řečeno, že v objektech budou tepelná čerpadla a kotle 
budou jen doplňkem. Nakonec se vytápí výhradně z elektrokotlů. 
K tomu pan starosta uvedl, že smlouva s GasNet služby je na dodávku tepla a je jedno 
z čeho to teplo vyrobí. Cena je stanovena na GJ. Podle názoru pana starosty by cena za teplo 
v obci měla být stejná v zájmu zachování sociálního pohledu na věc. Navíc cena z CZT byla 
pro město 1.100,- Kč/GJ. 
 
Pan Šefr dále uvedl, že by se mělo provést měření čistoty ovzduší. Nelíbí se mu vycházející 
zplodiny hoření z nově vybudovaných plynových kotelen od základní školy, přes sídliště, 
domov důchodců až k DPS. Pan starosta uvedl, že plyn je čistý zdroj tepla. Plynem se topí 
v Tanvaldě, Jablonci, Liberci, Železném brodě. 
Paní Žajdlíková se dotázala, zda by nebylo možné objekty, kde se vytápí elektrokotli, 
zateplit. 
Pan starosta uvedl, že by to bylo vhodné. Ročně město zvládne zateplit 1 objekt. Bude 
zakomponováno do plánu investic. Hasičárna by se měla zateplit jako první. 
 

• Plánované investiční akce na rok 2022 
Pan starosta seznámil zastupitele s plánovanými investicemi. Úvodem uvedl, že je velký 
problém sehnat solidní firmu a také to, že ceny rychle rostou. 
a)  pokračování rekonstrukce 435 + rekonstrukce 3 bytů v tomto objektu 



b)  napojení družstevních domů na plyn 
c)  rekonstrukce chodníku od pekárny směrem na Tanvald 

 d) oprava dešťové a splaškové kanalizace a oprava komunikace naproti pomníku 
Svárovské stávky 

e)  přechod pro chodce na náměstí 
f)  projekt rekonstrukce kina, výstavba bytů 
g)  rekonstrukce budovy nádraží (zateplení) včetně smysluplného využití budovy 
h)  výstavba haly na třídění odpadů + zázemí pro zaměstnance 
ch) pokračování v rekonstrukci VO – byla zadána pasportizace 
i) oprava komunikací (letos byly opraveny díry tryskovou metodou, na příští rok je plán 

celoplošných oprav) 
j) rekonstrukce bytu v čp. 525 
k) výměna střešních oken v čp. 631 
l) dokončení garáží na TS + úprava okolí 
m) rekonstrukce hřiště u školy a výstavba hřiště na Svárově (parkour, workout, skate) 
n) parkoviště na sídlišti 
o) fotovoltaika a rekuperace ve škole 
p) přestěhování a úprava ordinace zubaře 

 
V rámci Mikroregiou se připravuje výstavba sociálního domu na Smržovce a také se 
připravuje dokumentace k zařízení na likvidaci odpadu. 
 

• Stanovení úkolů pro kontrolní výbor 
Pan starosta opětovně vyzval zastupitele, aby navrhli úkoly pro kontrolní výbor 
zastupitelstva. Nikdo nepodal žádný návrh. 
 

• Diskuze 
Pan Šefr se dotázal na celkovou výši nákladů za pořízení čp. 254, jeho demolici a výstavbu 
parkoviště. 
Paní tajemnice uvedla, že mu informace o celkových nákladech zašle. 
 
Pan Šefr se dále dotázal, co městu přinese Memorandum o spolupráci s Agenturou.  
Pan starosta uvedl, že spolupráce s Agenturou zvyšuje šance na získání některých dotací. 
Jedná se pouze o vzdálenou spolupráci 
 
Pan Šefr v souvislosti s letošní památkou zesnulých vyjádřil opět nespokojenost s údržbou 
hřbitova ve Velkých Hamrech. 

 

Pan starosta Ing. Najman na závěr zasedání poděkoval všem přítomným za účast. Další 
zasedání zastupitelstva se uskuteční nejpozději ve čtvrtek 24.3.2022 na MěÚ ve Velkých 
Hamrech. 

Jednání bylo ukončeno v 1900 hodin. 
 
Zapsala: Ing. Martina Vacková   

………………………….......... 
Ing. Jaroslav Najman 
         starosta 
 

 Ověřovatelé zápisu:  Monika Žajdlíková .................................... 
 
     David Lejsek  ……………………… 



 
MĚSTO VELKÉ HAMRY 

 
U S N E S E N Í 

 
z 18. zasedání Zastupitelstva města Velké Hamry konaného dne 16. 12. 2021 

 
 

Z a s t u p i t e l s t v o   se usneslo následovně: 

A1/18/21 - Schválilo upravený program jednání. Rozprava a hlasování budou probíhat ke 
každému bodu zvlášť. 

A2/18/21 - Zastupitelstvo města určilo ověřovateli zápisu paní Moniku Žajdlíkovou a pana 
Davida Lejska a zapisovatelkou určilo paní Martinu Vackovou. 

A3/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo přijetí dotace z Generálního ředitelství HZS ve výši 
61.634,- Kč na pokrytí výdajů na zásahy a odbornou přípravu JSDHO a na 
prostředky pro civilní ochranu pro JSDHO Hamrska. 

A4/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo přijetí dotace z Libereckého kraje ve výši 46.000,- Kč 
na dofinancování pečovatelské služby. 

A5/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo I. rozpočtové opatření rozpočtu Krizového fondu. 

A6/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo I. rozpočtové opatření rozpočtu Sociálního fondu. 

A7/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo 5., 6. a 7. rozpočtové opatření rozpočtu DSO 
Mikroregion Tanvaldsko . 

A8/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo navýšení individuální dotace z rozpočtu města Velké 
Hamry roku 2021 Tělovýchovné jednotě Velké Hamry z.s., se sídlem č.p. 550 Velké 
Hamry, IČ 16389298 o 171.441,- Kč na dofinancování skutečných výdajů na 
generální údržbu víceúčelového hřiště (54.555,- Kč) a na profinancování skutečných 
výdajů na údržbu tréninkového hřiště UMT 3G (116.886,- Kč. Zastupitelstvo města 
schválilo dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace. 

A9/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo IV. rozpočtové opatření rozpočtu roku 2021, které 
oproti schválenému rozpočtu po III. rozpočtovém opatření vykazuje navýšení příjmů 
o 3.928.002,98 Kč, navýšení výdajů o 3.321.955,91 Kč. Financování se snižuje o 
606.047,07 Kč. Celkové příjmy rozpočtu po IV. rozpočtovém opatření rozpočtu jsou 
tedy ve výši 81.479.897,62 Kč, celkové výdaje rozpočtu po IV. rozpočtovém opatření 
rozpočtu jsou ve výši 88.820.364,61 Kč, financování je ve výši 7.340.466,99 Kč. 
Změna rozpočtu je schválena dle tříd rozpočtové skladby. 

A10/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Mateřské školy Velké Hamry I. 621, 
příspěvkové organizace pro rok 2022. 

A11/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Základní školy a Mateřské škola Velké 
Hamry, příspěvkové organizace pro rok 2022. 

A12/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Mikroregionu Tanvaldsko na rok 2022. 
Celkové příjmy jsou ve výši 4.730.491,00 Kč, celkové výdaje jsou ve výši 
4.730.491,00 Kč. 



A13/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Sociálního fondu v roce 2022. 

A14/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Fondu rekonstrukcí a oprav v roce 2022. 

A15/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Krizového fondu v roce 2022. 

A16/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké 
Hamry Tělovýchovné jednotě Velké Hamry z.s., se sídlem č.p. 550 Velké Hamry, IČ 
16389298 ve výši 610.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2022 a ve výši 1.000,- 
Kč na jedno dítě s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění dětí. 
Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

A17/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké 
Hamry Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry I, se sídlem č.p. 388 Velké Hamry, 
IČ 60252871 ve výši 147.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2022 a ve výši 
1.000,- Kč na jedno dítě s trvalým pobytem ve Velkých Hamrech na letní soustředění 
dětí. Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

A18/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální investiční dotace z rozpočtu 
města Velké Hamry Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry I, se sídlem č.p. 388 
Velké Hamry, IČ 60252871 do výše 500.000,00 Kč na vybudování plynové přípojky 
do budovy č.p. 388 a na vybudování kotelny a úpravu rozvodů tepla v tomto objektu. 
Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

A19/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Velké 
Hamry Tělovýchovné jednotě Sokol Velké Hamry II - Hamrska, se sídlem č.p. 276 
Velké Hamry, IČ 60252529 ve výši 130.000,00 Kč na činnost příjemce v roce 2022. 
Zastupitelstvo města schválilo smlouvu o poskytnutí dotace. 

A20/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo vyrovnaný rozpočet města Velké Hamry na rok 2022. 
Celkové příjmy jsou ve výši 74.874.996,67 Kč, s financováním to je částka 
75.990.187,07 Kč. Celkové výdaje jsou také ve výši 74.874.996,67 Kč, 
s financováním to je částka 75.990.187,07 Kč. Rozpočet je schválen dle tříd 
rozpočtové skladby. 

A21/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2023 – 
2027. 

A22/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo střednědobý výhled rozpočtu DSO Mikroregion 
Tanvaldsko na roky 2023-2024. 

A23/18/21 - Zastupitelstvo města rozhodlo ve smyslu ustanovení §84 odst. 2 písm. f)  zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, o delegaci 
pana Ing. J. N., nar. xx.xx.xxxx k jednání na valných hromadách společnosti 
Severočeská vodárenská společnost a.s., IČ: 49099469, se sídlem Teplice, Přítkovská 
1689, PSČ 415 50, konaných v období od 1.1.2022 do 31.12.2022, kdy pan Ing. J. N. 
je na základě této delegace oprávněn k účasti na jednání a hlasování jménem obce 
Velké Hamry na všech valných hromadách výše uvedené společnosti. 

A24/18/21 - Zastupitelstvo města ukládá panu Ing. J. N., aby se zúčastnil předmětných valných 
hromad společnosti SVS a.s. v roce 2022 a jednal na těchto valných hromadách 
v zájmu obce Velké Hamry. 



A25/18/21 - Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část pozemku p.č. 437/1 v k.ú. Bohdalovice, L. 
a J. V., V. H., za kupní cenu 450,- Kč/m2. 

A26/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo přijetí daru a schválilo Smlouvu o bezúplatném 
převodu vlastnického práva k nemovitým věcem p.č. 1836 v k.ú. Velké Hamry, jehož 
součástí je budova č.p. 349 (objekt bývalé výpravní budovy) a smlouvu o zřízení 
věcného břemene se Správou železnic, státní organizací. 

A27/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo bezúplatné nabytí pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Velké 
Hamry včetně budovy čp. 388 se závazkem, že funkční nemovitosti budou trvale 
zachovány pro využití v oblasti sportu v souladu s §6 zákona č. 115/2001 Sb., o 
podpoře sportu, v platném znění a na darovaných nemovitostech bude zřízeno 
bezúplatné právo odpovídající věcnému břemeni podléhajícímu vkladu do katastru 
nemovitostí. 

A28/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo bezúplatné nabytí pozemku p.č. 6/1 v k.ú. Velké 
Hamry se závazkem, že funkční nemovitosti budou trvale zachovány pro využití 
v oblasti sportu v souladu s §6 zákona č. 115/2001 Sb., o podpoře sportu, v platném 
znění a na darované nemovitosti bude zřízeno bezúplatné právo odpovídajícímu 
věcnému břemeni podléhajícímu vkladu do katastru nemovitostí. 

A29/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo záměr získat dotace či granty na rekonstrukci či 
opravu budovy č.p. 388 v případě jejího nabytí do vlastnictví města. 

A30/18/21 - Zastupitelstvo města schválilo záměr využití pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Velké Hamry 
včetně budovy č.p. 388 a pozemku p.č. 6/1 v k.ú. Velké Hamry ve prospěch 
sokolského subjektu na dobu po darování v případě jejího nabytí do vlastnictví 
města. 

A31/18/21 - Zastupitelstvo města rozhodlo koupit pozemky p.č. 1550/1, p.č. 1562, p.č. 1569, p.č. 
1974/4 a p.č. 1974/6 v k.ú. Velké Hamry za celkovou kupní cenu 223 330,- Kč od 
Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

A32/18/21 - Zastupitelstvo města rozhodlo neprodávat část pozemku p.č. 1797/3 v k.ú. Velké 
Hamry. 

A33/18/21 - Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat části p.p.č. 281 a 307 v k.ú. Velké Hamry. 

A34/18/21 - Zastupitelstvo města rozhodlo podat žádost o finanční příspěvek na SFDI na akci 
„Velké Hamry – přechod pro chodce na náměstí včetně souvisejících úprav“. 

Informace: 

 
• Zpráva o kontrole plnění usnesení zastupitelstva města, 
• Zpráva o hospodaření města za I.-XI. měsíc roku 2021, 
• Zpráva o projektech města podpořených z dotace, 
• Stav vytápění ve Velkých Hamrech, 
• Plánované investiční akce na rok 2022. 

 
 
     MVDr. Klára Pospíšilová v.r.          Ing. Jaroslav Najman v.r. 
 místostarostka             starosta 


